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JEGYZİKÖNYV 
 

Készült: Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselı-testületének Kulturális, 
Egészségügyi és Szociális Bizottságának 2012. szeptember 4-én 16.30 órakor megtartott 
nyilvános ülésérıl. 
 
Ülés helye:  Polgármesteri Hivatal tanácskozóterme 
 
Jelen vannak:  A mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Török Lajosné köszönti a bizottság tagjait, meghívott vendégeket és az érdeklıdıket. 
 
Megállapítja a bizottság határozatképességét: 7 fıbıl jelen van 4 fı, a bizottság 
határozatképes. 
 
A napirenddel kapcsolatban módosító javaslat nem érkezik. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselı-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 4 igen szavazat alapján az alábbi határozatot hozta: 
 

55/2012. (IX.04.) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselı-testületének Kulturális, Egészségügyi 
és Szociális Bizottsága a napirendet elfogadja. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs: Török Lajosné elnök 
 

A Bizottság a napirend szerint zárt ülést tart. 
 

Zsin Géza bejön a terembe, szavazásra jogosultak száma 5fı. 
 

A Bizottsági ülés nyílt üléssel folyatódik. 
 
 
2. napirend: Beszámoló a Fantázia Mővészetoktatási Intézmény munkájáról, II. félévi 
létszámok alakulása 

 
dr. Gálos Júlia igazgató nem kívánja kiegészíteni az írásos beszámolót. 
 
Vincze József kérdezi, hogy melyik csoport hány órát jár hetente? 
 
dr. Gálos Júlia válaszában elmondja, hogy a törvényi kötelezettség heti 4 óra, aminek eleget is 
tesznek. Ez tanórát jelent, ami a zenei óráknál heti kétszer 30 percet, a szolfézsnál heti kétszer 
45 perces órákat jelent. 
 
dr. György Balázs örül, hogy a középiskolákból is vannak visszajáró tanulók. 
 
dr. Gálos Júlia elmondja, hogy ez elsısorban a hangszeres oktatásnál jellemzı. 
 
Török Lajosné megköszöni az egész éves munkát, a késıbbiekben is számít az iskolára. 
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dr. Gálos Júlia megköszöni az önkormányzat anyagi és erkölcsi támogatását. Örömmel 
tapasztalta, hogy a település fenntarthatósági tervében is szerepel az intézmény. 
 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselı-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 5 igen szavazat alapján az alábbi határozatot hozta: 

 
74/2012. (IX.04.) sz. bizottsági határozat 

 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselı-testületének Kulturális, Egészségügyi 
és Szociális Bizottsága megtárgyalta és elfogadja a Fantázia Alapfokú Mővészetoktatási 
Intézmény 2011-2012-es tanév második félévi beszámolóját és a létszámkimutatást 
tudomásul veszi. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs: Török Lajosné elnök 
 
 
3. napirend: Tájékoztató a szeptemberi falunapi programsorozatról (Szomszédoló, 
Hagyományırzı búcsú, Republic koncert, Szüreti Nap) 
 
Jobbágy Ilona beszámol a szeptemberi programokról. A Búcsú kapcsán tárgyaltak és 
helyszíni bejárást tartottak a Katasztrófavédelemmel, néhány apróságtól eltekintve mindent 
rendben találtak, a szükséges teendıket a Búcsúig megteszik. 
 
Szántó Erzsébet kérdezi, hogy a Republic koncertre a Sportcsarnok befogadóképessége 
elegendı lesz-e? 
 
Jobbágy Ilona elmondja, hogy legfeljebb 1000 jegyet fognak eladni, ez a létszám nem jelent 
gondot. Mivel a némedi gyerekeket ingyen fogják beengedni, a létszám ellenırzése miatt két 
különbözı színő karszalagot kapnak majd a látogatók. 1000 fınél többet nem engednek majd 
be, de emiatt is jó lenne, ha minél többen vásárolnák meg a jegyeket elıvételben. 
 
Józan Sándor véleménye szerint, szerencsésebb lenne, ha a némedi gyerekek az iskolában 
elıre megkapnák a karszalagot. 
 
Jobbágy Ilona elmondja, hogy a bejáratnál helyi pedagógusok is lesznek, ık tudják majd 
ellenırizni a belépni szándékozókat. 
 
Jobbágy Ilona a Szüreti bállal kapcsolatban elmondja, hogy nem biztos, hogy szerencsés 
döntés volt, hogy az a Pörkölt fesztivállal egyidıben legyen, mert a szervezıket és a 
lakosságot is meg fogja osztani a két program között. 
 
Szántó Erzsébet felajánlja segítségét a Pörkölt fesztiválon. Volt már rá példa, hogy egyszerre 
volt a két rendezvény, a vacsorán már együtt lehetnek a vendégek. 
 
dr. György Balázs kérdezi, hogy Nagyajtáról érkezett-e visszajelzés? 
 
Jobbágy Ilona elmondja, hogy csak annyit jeleztek vissza, hogy valamelyik programra el 
fognak jönni, de hogy melyikre, azt nem tudják.  
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Török Lajosné megköszöni Jobbágy Ilona és a Mővelıdési Ház többi dolgozójának a 
munkáját. 
 
 
4. napirend: Az októberre tervezett programok egyeztetése (Október 6., Október 23., 
Idısek világnapja) 
 
Jobbágy Ilona elmondja, hogy október 23. keddi napra esik. Az ünnepséget aznapra tervezték. 
Az Opál házban javasolja megtartani, estefelé. A 8. osztályosok vállalták a mősor megtartását. 
Elıadónak Raffay Ernıt szeretné felkérni. Az elıadás után fáklyás felvonulás lesz. 
 
Október 6. szombati napra esik. Községi szinten nem volt még ilyen ünnepség. A tervek 
szerint pénteken a Faluházban lesz majd egy elıadás, utána a 13 tujánál gyújtanak majd 
mécseseket. Az iskolával már egyeztetett errıl. 
 
Október 7. az idısek napja. Vasárnap szerveznek majd egy elıadást, a tervek szerint Tihanyi-
Tóth Csaba és mővésztársai operett, musical, nóta elıadása. A mővész népszerő, de a mősor 
költsége meglehetısen magas, 220eFt+áfa.  
 
Szántó Erzsébet javasolja, hogy ne csak az idıseknek legyen meghirdetve a program, hanem 
mindenkinek. 
 
Egyéb hozzászólás nem érkezik, Török Lajosné bizottsági elnök az ülést 18 óra 15 perckor 
lezárja. 

 
 
kmf. 

 
 
 
 Török Lajosné elnök      Zagyva Gabriella jkv. 


